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Divan Kurulu Toplantı Tutanağı 

Divan Kurulunun 8 Mayıs 2024 Çarşamba günü saat 13.30’da Galatasaray Lisesi Tevfik Fikret 
Salonu’nda yaptığı toplantının tutanağıdır. 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Değerli hazirun, toplantımıza başlamadan önce lütfen telefonlarımızı sessize alalım. Saygıdeğer 
katılımcılar, okul giriş kapımızdan gelen kayıtlara göre 13.25 itibariyle oturumumuzda 152 sayın 
divan üyemiz bulunmaktadır, dolayısıyla,  açılış nisabımız mevcuttur. Toplantıyı açıyorum. Bilgi 
mahiyetinde toplantımızda şu anda 52 sayın kulüp üyemiz bulunmaktadır. Müsaadenizle 
kürsüye geçiyorum.  
Değerli Divan Kurulu üyelerimiz, bizleri Galatasaray dijital platformlarından, takip eden 
üyelerimiz, değerli basın emekçileri, Galatasarayımızın sarı kırmızı renklerine gönül vermiş, 
hayatlarını armaya adamış kıymetli taraftarlarımız. 
Cumhuriyetimizin kurucusu, ebedi başkomutan Gazi Mustafa Kemal Atatürk, vatan uğruna 
yaşamlarını yitirmiş kahraman şehitlerimiz, kulübümüzün kurucusu 1 numaralı üyesi Ali Sami 
Yen ve arkadaşları ile geçen toplantımızdan bu yana ebediyete intikal etmiş üyelerimiz için, 
sizleri saygı duruşuna davet ediyoruz. 
Vefat listesi lütfen. (Saygı duruşu yapıldı.)  
Buyurun oturabilirsiniz. 3825 sicil numaralı Divan Kurulu üyemiz, emekli büyükelçi Şükrü Tufan, 
8371 sicil numaralı Divan Kurulu üyemiz Kutal İlker, kulübümüzün basketbol şubesi, eski baş 
antrenörlerinden Sayın Ergin Ataman’ın babası, İbrahim Nuray Ataman, eski Gençlik ve Spor 
Bakanı, Trabzonspor kulübünün eski başkanlarından, Mehmet Ali Yılmaz, vefat etmiştir. Bu 1 
aylık sürede. Ruhları şad olsun, hepsine Allahtan rahmet diliyoruz. Müsaadenizle yerime 
geçiyorum. 
Kıymetli hazirun, bugün olağan ama özel gündemli bir divan toplantısı oturumu icra edeceğiz. 
Gördüğünüz gibi, seçim döneminde olduğumuz için Yönetim Kurulu masası kurulmamıştır. Her 
iki saygıdeğer başkan adayı, kendi listelerini tanıtacaklardır. Eşitlik ilkesi gereği, masa 
kurulmamıştır. Bunu şu bakımdan tekrarlıyorum. Biz tüzüğümüz gereği, son söz üyeye aittir 
mottosu ile toplantı sonunda, saygıdeğer divan üyelerimize söz veriyoruz. Ancak bu toplantıda 
hem toplantının verimi hem de mevcut yönetim, şu anda aday yönetim durumunda 
olduğundan, cevap veremeyeceği için, Yönetim Kurulu masasının da kurulmadığından bunu 
zaten anlıyorsunuz. Üyelerimize maalesef söz veremeyeceğiz. Ben hassaten rica ediyorum. 
Saygıdeğer başkan adaylarımızın lansman programları olacak, orada detaylı sorularınızı, 
saygıdeğer başkan adaylarımıza ve ekiplerine yöneltirsiniz. Bunu öncelikle açıklamış olayım. 
Gündemimize geçmeden bir sportif başarımız var. Divan Kurulu Yazman üyemiz Sayın Nilüfer 
Sanvar. Buyurun.  
 
Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar 
Sutopu şubesi A erkek takımımızın 2023-2024 sezonunun katıldığı iki organizasyonda şampiyon 
olarak kapadı. Sutopu A erkek takımı katıldığı Lan Challenger’de kupada, grup müsabakalarını 
İngilterede Polinting Waterpool ve Clup Portekizden Sporting Kulüp Portekiz ve Salomonya 
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Ekibini, Novanya Ekibini yenerek grubunda birinci olarak tamamladı ve çeyrek finale kaldı. 
Çeyrek finalde, Malta Ekibi Valentanın her iki müsabakasını yenerek, yarı finalde Litvanya Ekibi 
Zaubans ile eşleşti, Litvanya ekibinin, yine her iki müsabakasında yenmeyi başaran ekibimizin 
finaldeki rakibi Sonoviadan Tramway Kranj olmuştur. Her iki final müsabakasında galip gelen 
ekibimiz namağlup şampiyon olarak sutopu branşında, erkeklerde ülkemizde ilk kez Avrupa’dan 
şampiyonluk kupası getirmiş oldu. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Bir kuvvetli alkış rica edelim.  
 
Divan Kurulu Yazmanı Sayın Nilüfer Sanvar 
A erkek takımımız ayrıca 2023-2024 sezonu, Spor Toto süper liginde finalde karşılaştığı Enka’yı 
iki final müsabakasında yenerek şampiyon oldu. Sarı kırmızılı ekibin bu başarısında emeği 
geçenleri, başta sporcularımızı, teknik ekip olarak tebrik eder, camiamıza hayırlı olmasını dileriz. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Saygıdeğer hazirun, malum Mayıslar bizimdir. Yine geçtiğimiz hafta kadın futbol takımımız çok 
önemli bir başarı sağladı. Onlara da kuvvetli bir alkış. Şimdi gündemimize geçiyoruz. Gündemi 
Divan Kurulu yazman üyemiz Sayın Nilüfer Sanvar okuyacak. Buyurun. 
 
Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar 
30 Nisan 2024 Divan Kurulu gündem: 

1. Nisan ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması. 
2. Divan başkanlığına gelen evrakın okunması.  
3. 18-25 Mayıs 2024 tarihinde olağan seçim genel kurul toplantısı dolayısıyla kulüp başkan 

adaylarının arzu ettikleri takdirde Divan Kuruluna açıklamada bulunulması. 
4. Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara söz verilmesi. 
5. Kapanış 

 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Teşekkürler. Şimdi okunan gündemi oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? 
Oybirliği ile kabul edilmiştir. 
Gündemin birinci maddesi ile devam ediyoruz. Nisan ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve 
oya sunulması.  
Saygıdeğer hazirun, toplantıda alınan ses kaydı çözümlenerek, kontrol edilip, gsdivan.com Divan 
Kurulu internet sitemize yüklenmiş olup, çözümlendiği ve geçen toplantıda bir konuda 
düzeltildiği ve siteye yüklendiği şekliyle, aylık toplantı tutanağını oylarınıza sunuyorum. Kabul 
edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 
Gündemin ikinci maddesi ile devam ediyoruz. Divan başkanlığına gelen evrakın okunması. 
Zorunlu olarak okuyacağız. Divan Kurulu Yazman üyemiz Sayın Ali Tüzmen lütfen Sayın İbrahim 
Göknar’dan gelen ilk evrağı okuyalım. İki evrağımız var. Buyurun.  
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Divan Kurulu Yazmanı Ali Tüzmen  
Galatasaray Spor Kulübü Divan Kurulu Sayın Başkanlığına, 8 Mayıs 2024 İstanbul, kulübümüzün 
mali bağımsızlığı için, Yönetim Kurulumuz tarafından hazırlanan gayrimenkul projelerimiz ile 
ilgili olağanüstü genel kurul toplantısı, 31 Temmuz 2022 tarihinde yapılarak, Yönetim 
Kurulumuza uygulamalar hakkında tam yetki verilmiştir. Aradan neredeyse 2 yıl geçmiştir. 
Özellikle söz konusu projelerin, zamanlama ve rakamsal getirileri hakkında, yetkili veya yetkisiz 
olarak pek çok kişi, tüm iletişim mecralarında, Galatasarayın marka imajını zedeleyen pek çok 
konuşma ve yazışmaya devam etmektedir. Bu durum tüm uygulamalar hakkındaki yeni bir 
meşruiyet sorunu yaratması muhtemeldir. Tüm bu konuşmaların, dedikoduların, karşılıklı 
suçlamaların ortadan kaldırılması için, tüzüğümüzün 99/1 ve 99/2 maddelerinin, Divan 
Kurulumuza verdiği yetkiyi de düşünerek, değerli Yönetim Kurulumuz ile birlikte, önümüzdeki 
Haziran ayında fizibilite raporlarının da revize haliyle kapalı bir Divan Kurulu toplantısı için 
gereğinin yapılmasını arz ederim. Saygılarımla, İbrahim Göknar, 8256. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Şimdi ben bilgi mahiyetinde bunu okuttum. Şimdi seçim sürecinde olduğumuz için şu anda 
mevcut yönetim aynı zamanda aday yönetim. Her iki saygıdeğer başkan adayı, bu seçim süreci 
bittikten sonra ancak bu konuyu değerlendirebiliriz. Şu anda burada herhangi bir karar 
vermemiz söz konusu değil, bilgi mahiyetinde bunu okuttum. Şimdi ikinci evraka geçer miyiz? 
 
Divan Kurulu Yazmanı Ali Tüzmen 
İkinci evrak, iki tane ardışık evraktan oluşmakta. Bir tanesi, bir e-posta, Sayın Şükrü Ergün 
tarafından, Divan Kurulu Başkanlığına göndermiş olduğum 3 Mayıs 2024 tarihli dilekçemin 
divana gelen evrak maddesinde okunmasını arz ederim. Saygılarımla, recep Şükrü Ergün, 6750. 
3 Mayıs 2024 Galatasaray spor kulübü divan başkanlığına, bu ay içinde yapılacak olan seçim 
genel kurulunda, seçime girecek listelerin birinde Sicil Kurulu üyeliği için aday gösterilmiş 
bulunuyorum. Ancak içinde bulunduğum sıhhi durum nedeniyle, doktorların bunun uygun 
olmadığını düşündükleri için adaylıktan çekildiğimi bildirir, gereğini rica ederim. Saygılarımla, R. 
Şükrü Ergün, 6750. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Saygıdeğer hazirun, seçim aday listelerinin kabul sürecindeki bir sürece ilişkin bir dilekçe. Bu 
konuda her iki saygıdeğer başkan adayımız, süresi içinde Cuma günü saat 18 e kadar, listelerini 
usulünce verdiler. Sayın Şükrü Ergün’ün dilekçesi gelince, biz hukuki olarak bunu inceledik. 
Tüzüğümüzün 61/2 maddesine göre, burada okutmayacağım, herkes biliyor. Ölüm ve seçilme 
niteliklerinin dışında biz listelerde değişiklik yapamıyoruz. Dolayısıyla bu listeler verildiği şekliyle, 
baskılı, basılı oy pusulası olarak önünüze gelecek. Ama zorunlu evrak olarak da Sayın Şükrü 
Ergün’ün sağlık nedenleriyle çekilme talebini de sizlere bilgi mahiyetinde okuttuk. Bu konu bu 
şekilde. Şimdi bundan sonraki seçim süreci için bir kısa açıklama yapmak istiyorum. 
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İki olay var. Bir, konuşma sırası, saygıdeğer iki başkan adayımız karşılıklı mutabakatla önce Sayın 
Süheyl Batum’un konuşması ve ikinci sırada da Sayın Dursun Aydın Özbek’in konuşması 
konusunda mutabık kaldılar. Dolayısıyla genelde önceki divan, önceki seçim öncesi divan 
toplantılarımızı yaptığımız, top çekme, kura çekme usulünü uygulamıyoruz. Gayet de iyi oldu, 
karşılıklı mutabakat.  
İkinci konu, bundan sonraki seçime ilişkin süreç. Basılı oy pusulalarındaki renkleri belirlemek 
için, önümüzdeki Pazartesi, yani ilk seçim toplantısından 5 gün önce 13 Mayıs Pazartesi günü 18 
de stadımızda, rahmetli Özhan Canaydın’ın adını taşıyan salonda, her iki aday liste, başkanları 
veya başkanların belirleyeceği, yazılı olarak bildirdiği temsilcilerin önünde ve arzu eden 
üyelerimiz de katılabilir. Renk çekim prosedürünü gerçekleştireceğiz ve ondan sonra da Divan 
Kurulu Başkanlığı olarak, renkli ve boş beyaz pusulaları baskıya vereceğiz. İkinci dediğim bize ait. 
Ben dolayısıyla şu anda gündemimizle devam ediyoruz. Ben sunumunu ve tanıtımını yapmak 
üzere, sayın Süheyl Batum’u kürsüye davet ediyorum. Buyurun. 
 
Kulüp Başkan Adayı Süheyl Batum 
Kusura bakmayın, zamanımı iyi kullanayım diye kronometreyi ayarladım.  
Divan Kurulumuzun çok değerli başkanı, çok değerli kurul üyeleri, çok saygıdeğer başkanlarımız, 
saygıdeğer Galatasaraylılar, bugün 3’ünde verdiğimiz liste uyarınca, ilk önce sizlere listemde yer 
alan arkadaşlarımı, beraber yola çıktığım arkadaşlarımı, daha sonra da yapacaklarımızı ve 
özellikle de neden yola çıktığımızı, sizlerle paylaşmak istiyorum. 
Şimdi ilk önce müsaade ederseniz, tek tek arkadaşlarımı tanıtarak, buraya davet etmek 
istiyorum. Tabii başkan adayı olarak ilk önce ben, daha sonra Aytuğ Sakallıoğlu bizim listemizde 
yer alacaktır. Şu anda Amerika’da bulunması gerektiği için, Amerika’da bulunduğu için bu 
toplantıya katılamadı. Daha sonra sicil numarasına göre okuyorum.  
Ayşen Sarıkan Tanınca, buyurun efendim. Sonra Aslı Makaracı, onlar gelirken de müsaade 
ederseniz, tek tek özgeçmişlerinden birtakım önemli şeyleri söyleyeyim. Ayşen Sarıkan, 
Galatasaray lisesi, 118 devresinden ve Mimar Sinan üniversitesi mezunu. Şu anda da Kanal 6, 
Star TV, CNN Türk, Habertürk TV, ATV gibi televizyonların dışında, şu anda da Kanal D haber 
merkezinde sorumlu haber yönetmenidir. Aslı Makaracı Başak. Galatasaray lisesinin 128 
devresindendir ve Galatasaray üniversitesinde benim de öğrencimdi. Orada Yüksek Lisans ve 
Doktorasını yaptı ve şu anda da Bahçeşehir üniversitesinin Medeni Hukuk Kürsüsü, Özel Hukuk 
Bölüm Başkanlığında Profesör olarak görev yapmaktadır.  
Mete İkiz, Mete bey buyurun. Mete bey kardeşim de Avusturya lisesi ve Boğaziçi üniversitesi 
Uluslararası İlişkiler mezunudur. Daha sonra Amerika’dan NBA derecesini almıştır, Bentley’den 
ve yatırım direktörü olarak, yatırım bankacılığı ve Private Equiti alanlarında, birçok önemli 
projede görev almıştır. Ama bizler onu daha çok Ünal Aysal’ın ilk döneminde, Denetim Kurulu 
üyesi, Sayın Ünal Aysal’ın ilk döneminde, Denetim Kurulu üyesi, ikinci döneminde ise Yönetim 
Kurulu Muhasip üyesi olarak ve Sportif A.Ş. Yönetim Kurulu üyesi olarak tanırız. Ama çoğu kişi 
bilmediği bir şeyi, özellikle söyleyeyim. Rahmetli başkanımız Mustafa Cengiz’in döneminde 
kurulan UEFA ya malum bir şey gelmişti, bir ceza geliyordu, daha doğrusu gelmişti. Esas bir ceza 
geliyordu. Orada, yönetim tarafından o dönemki kurulan UEFA çalışma grubu içerisinde yer aldı 
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ve Mart 2018 de UEFA savunmasını yaparak, bu cezayı almamamızı sağlayan ekibin içindedir, 
kendisine yine bütün arkadaşlarım gibi, teşekkür ediyorum. 
Suat Sarı, Suat Sarı arkadaşımız, Yıldız Teknik Üniversitesi, Elektrik Mühendisliği lisansını bitirdi 
ve özellikle ulaştırma alanında, üst düzey yöneticilik tecrübesi vardır ve bizim de birazdan ifade 
etmeye çalışacağım bazı önemli görevleri üstlenme konusunda bize yardımcı olacaktır.  
Çetin Soysal, hah, Çetin Soysal, arkada. Buradan biraz zor geçecek. Çetin Soysal, benim bir 
dönem siyasette de yol arkadaşım olmuştur. Beşiktaş Belediyesi ve İstanbul Büyükşehir 
Belediyesinde meclis üyeliği görevlerinde bulundu. Bir ara Karagümrük spor kulübü başkanlığı 
görevini üstlendi ve hem bir partinin, parti meclis üyeliği, hem de milletvekilliği yaptı. Beraber 
yaptık, milletvekilliğini o dönemde. 
Mustafa Barış Yaşaroğlu. İstanbul Bilgi üniversitesi, Uluslararası İlişkilerden mezun oldu ve şu 
anda Polar dış ticarette CEO’luk ve Yönetim Kurulu üyeliği görevlerini yapıyor, bir de Meba Steel 
şirketinde Yönetim Kurulu üyeliği yapıyor. 
Murat Karaman, sicil numarasına göre okuduğum için, Galatasaray lisesi 127 devresindendir. 
Hacettepe Tıp Fakültesi mezunudur ve 2020 den beri de İstanbul'da Altunizade Acıbadem 
hastanesinde doktor olarak çalışmaktadır.  
Rezan Epözdemir, Rezan Epözdemir’i, ilk defa çok kişi korkarken, belki bu şeyinden tanımazsınız. 
Normal olarak. Çok kişi korkarken, Münevver Karabulut cinayetini üstlenmiş ve karşıdaki ailenin, 
ciddi anlamda veyahut failin ceza almasını sağlamıştır. Pınar Gültekin gibi yine bir kadına karşı, 
katil olaylarında vekillik yapmıştır. Ezgi Apartmanı, Rönesans, Rende apartmanı gibi, dosyalarda 
da bilabedel çalışmalar yapmıştır. Bir dönem Galatasaray Spor kulübü başkan yardımcılığı 
görevini de yürütmüştür. 
Cüneyt Öztürk, Cüneyt Bey, tıp fakültesinden mezun ve International Hospital’de bir dönem 
çalıştıktan sonra, Kalp, Damar Cerrahi uzmanı olarak halen Florance Nightingale de çalışıyor, 
ama bizim kurumlarımız açısından da önemi, Galatasaray Düşünce Derneği Başkanlığını iki 
dönem yürütmüştür. 
Değerli arkadaşlar, yedek üyelerimiz, Sayın Metin Karakaya, sayın Metin Karakaya burada mı? 
Metin Karakaya buyurun. Cem Topuz, Sibel Akyelken, Mehmet Şişmanoğlu ve Ozan Öğüt. Ozan 
Öğüt de Galatasaray Düşünce Derneğinin Yönetim Kurulu üyesiydi.  
Evet, sevgili Yönetim Kurulu üyeleri, şimdi sizlere çok teşekkür ediyorum. Beraber olduğumuz 
için de onur duyuyorum. Ha bir resim alalım lütfen, beraber. Teşekkür ederim. 
Değerli arkadaşlarım, şimdi zaman tasarrufunu sağlamak için, zamandan tasarruf etmek için, 
Denetim Kurulu: Kemal Erimtan, sağ olsun, var olsun, inanılmaz bir şey yaparak, katkı yaparak, 
bizimle beraber oldu. Armağan Adal ve vergi hukuku profesörü, bir denetimi çok, bütün 
başkanların yaptığı gibi, çok ciddi tutmaya çalıştık ve iki değerli üyemizin yanında, vergi hukuku 
profesörü olan Hakan Üzeltürk’e de yer verdik. Yedek listede de Selahattin Ergün, Çağatay 
Şencan ve Emre Şahsuvaroğlu bizlerle beraber çalışacaklardır. Kendilerine çok teşekkür 
ediyorum. 
Sicil Kuruluna geldiğimiz zaman, özel bir teşekkürü de tekrar yapmak istiyorum. Bütün 
arkadaşlara olduğu gibi, Sayın Celal Açar. 23 sene Sicil Kurulu Başkanlığı yaptı, 2 sene Disiplin 
Kurulu Başkanlığı, Galatasaraylılar derneğinde de 5 yıl Yönetim Kurulu üyeliği ve genel 
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sekreterlik görevinde bulundu. Reşat Tüzün ve Şükrü Ergün ama Şükrü Ergün sağlık nedeniyle 
çekilmek istediğini söyledi. Başkan da şunu çok rahatlıkla söylüyorum. Şükrü Ergün bizim çok 
sevdiğimiz bir arkadaşımız, bize üye olabileceğini söyledi. Hiçbir sıkıntı olmadığını söyledi. Fakat 
daha sonra doktorlarla konuştuğunu bizzat bana da yazıp, Süheyl’ciğim söz vermiştim ve 
istiyordum ama doktorum kesinlikle gelmememi bir sıkışıklıkta çalışmamam gerektiğini söyledi. 
Biz de dediğim gibi, daha sonra tamamlamak istemediğimiz için, yedek üye ile değiştireceğiz. Bu 
arada Mehmet Mustafa Kemal Yalman, bizim Sicil Kurulumuzda ve Sedat Besen onlara da 
yürekten teşekkür ediyorum. Sonra, Ahmet Mesut Gümüştaş ve kendisi özellikle sicili istedi. Ben 
Celal ağabeyle çok iyi çalışırım dedi, sizin de yakından tanıdığınız Metin Ünlü. Hepsine çok çok 
teşekkür ediyorum. 
Geldik, Sicil Kurulumuza, Sicil Kurulumuzda, Sinem Alay, 122 devresinden Galatasaray lisesi. 
Cemal Kurum ve Emre Türkmen. Yedek listemiz. Geldik disiplin kuruluna. Disiplin kurulunda, 
birazdan da zaten biraz daha ayrıntılı söyleyeceğim. Çok değerli başkanımız Alp Yalman, disiplin 
kurulumuzun şu anda içinde yer alıyor, tabii ki doğal başkanı olarak da kendisine de çok teşekkür 
ediyorum. Alp beye, bizim listemizde yer aldığı için. 
Buyurun efendim, oturun. İbrahim Haluk Nuralp. Teoman Cem Kadıoğlu, o da Galatasaray 
yardımlaşma vakfı mütevelli heyeti üyesi, Galatasaray Düşünce Derneği Kurucu Başkanı ve iki 
dönemde 1905 GSYİAD da 2 dönem başkanlık yaptı ve bizim çoğumuzun tanıdığı, bizim hocamız, 
Huriye Cumhuriyet Şahin, biz onu Cumhur Şahin olarak biliriz, kendisine de yürekten teşekkür 
ediyorum, Disiplin Kurulu bir yerde, önemli yerde yer aldığı için. Hüsnü Serdar Gökcan ve Yalçın 
Veziroğlu. Onlar da bugün gelmediler. Ve yine Galatasaray lisesinin 122’nci devresinden, burada 
geliyor, Banu Kaleağası, onun ağabeyi de Galatasaray’dandır ve benim yakın arkadaşımdır. 
Disiplin kurulu yedek listeye geldiğimizde. Mehmet Ali Buladoğlu, tanıyabilirsiniz ama esas onu 
benim dönemimden, biraz daha büyük bana göre, Şener Buladoğlu vasıtasıyla tanırsınız. Hasan 
Vedat Gürer, Sayın Buladoğlu, Hasan Vedat Gürer ve benim dönemimin ülkü başkanı, Ülkü 
hocası, Ülkü Özatay’ın çok değerli oğlu, Can Özatay, maalesef çok değerli bir şirketin CEO sudur 
ama bizde Galatasarayda onu, Ülkü ağabeyin, Ülkü hocanın oğlu diye tanıyoruz, maalesef veya 
tanıtıyoruz.  
Mehmet Kamil Kibarer, o da Galatasaray lisesinin mezunudur. Ve son olarak da Murat Erman, o 
da Murat’çığım gel. O da Galatasaray Lisesi, 119 uncu dönemdendir. 
Evet, bütün arkadaşlarımızı tanıtabildik, hepsine çok teşekkür ediyorum. Şimdi birtakım şeyleri 
müsaade ederseniz söylemek istiyorum. 
Değerli Galatasaraylılar, daha önce de söylediğim gibi, 3 Martta, aday olarak, biz 3 Mayısta 
listemizi teslim ettik. Ben bu seçimlerin de Galatasaray camiasına, bütün taraftara, tüm spor 
kamuoyuna, hayırlı, iyi, güzel olmasını diliyorum ve başta saygıdeğer başkanımıza başarılar 
diliyorum. Tabii ki bütün Galatasaraylılara ve bizim için de iyi geçmesini diliyorum. 
Şimdi tabii, çok önemli bir şeyi, şimdi söyleyeceğim merak etmeyin. Şimdi özellikle şunu 
söylemek istiyorum. Ben kimim, neden, Galatasaray spor kulübünde bir anda böyle ortaya 
çıktım? Şimdi bunu çok kişi bilmeyebilir ama çok iyi oldu. Semih Haznedaroğlu buraya geldi. Ben 
Semih beyin listesi için, onun adına burada konuşma yapan insanlardan bir tanesiyim, taa 83 
yılında, ben 2000 de Sayın Faruk Süren’e karşı, Alp beyin hazırladığı listede, Yönetim Kurulu 
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üyesi olarak görev almış bir insanım. Ben 2021 de çok sevgili arkadaşım, Eşref Hamamcıoğlu’nun 
listesinde, Disiplin Kurulu Başkanı olarak, yani benim Galatasaray spor kulübü ile ilişkilerim, 
sadece ve sadece 2024 de tesadüfen başlamış değil ve aynı zamanda şunu da özellikle söylemek 
istiyorum. Kemal Onar ile Allah rahmet eylesin gani, gani. Onunla beraber oturup, Galatasarayın 
tüzüğü için, Hasnun Galipte çalışma yapmış, 3 hukukçudan bir tanesiyim. Allah rahmet eylesin 
ona da, Anıl Büyükeroğlu da o grubun içindeydi. Sonra Galatasarayın spor kulübünün ve 
camianın menfaatleri söz konusu olduğunda, hasbelkader, kendim gidip Mustafa Cengiz 
zamanında, bu 1959 öncesi şampiyonlukların hukuken bir anlam ifade etmediğini, hukuken 
savunulabilir olmadığını, bunu bir cevap yazlım diye o grupta yer almış bir kişiyim. 
Şimdi sadece ben değil, bütün arkadaşlarım, özellikle çoğunluğu gördünüz, Galatasarayın değişik 
kurumlarında, çoğunluğu. Yer almış ya da Galatasaray Lisesi mezunu olarak, her zaman zaten 
camianın içinde yer almış kişiler. Sadece 2024 ün 3 Mayısında ortaya çıkmış insanlar, kesinlikle 
hiçbirimiz değiliz. Bunu bütün Galatasaraylıların, buradakilerin bildiğini biliyorum ama yine de 
ben herkesin duyması için bunu bir kez daha hem kendim, hem arkadaşlarım için, sizlere bir kez 
daha aktarmakta çok büyük yarar görüyorum. 
Değerli arkadaşlar, gerçekten, hepimiz, Galatasaraya, camiasına sonuna kadar bağlı insanlarız. 
O yüzden zaten 3 Mayısta listemizi verdikten sonra, divanın önünde, daha doğrusu, statta bu 
çıkış amacımızın gerçek nedenini, şampiyon oluncaya kadar bir daha dile getirmeyeceğiz, çünkü 
bizim için 24 üncü şampiyonluğun çok önemli olduğunu ve ona halel getirmek istemediğimizi 
söyledik. 
Açık açık söyledik ve 24 üncü şampiyonluğumuzu da kazanıyor olmaktan, sizler kadar en az sizler 
kadar, mutluyuz, gururluyuz. Sevinçliyiz. Şimdi ama özellikle şunu söyleyeyim. Neden çıktınız 
peki? Neden çıktık? 3 nedeni var. Çok büyük. Bir kere demokrasi. Bunu Galatasaraya yakışan 
demokrasidir, daima bizi ayıran unsur, seçimlerimizin daima büyük bir olgunluk içinde geçmesi, 
Galatasaray üyelerinin birbirine, başkanından, en yeni üyesine kadar, büyük bir saygı içinde 
olması ve birbirine müsamahalı davranmasıdır. Biz bunu liseden, bazılarımız da camianın 
içerisinde, Galatasaray Spor Kulübünün içerisinde, bazılarımız da taraftar olarak, bunu sonuna 
kadar iliklerine yerleştirmiş insanlarız. Şunu özellikle söyleyeyim. Şöyle bir hava yaratılıyor. 
Bizlerden listemizde yer alan hiçbir kişi, biz muhalif değiliz. Bizler düşman da değiliz. Bizler 
yönetime, yönetim üyelerine ve Sayın Başkana, kin içinde, hınç içinde olan insanlar da değiliz. 
Ama şunu açık açık söyleyeyim, biz sadece, net söylüyorum, Okan Buruk, bizim gözbebeğimiz, 
Erden Timur, Muslera, efsanemiz, İkardi, Toreira, Abdulkerim, Nelson gibi, Barış Alper Yılmaz 
gibi, harika bir kombinasyonun, harika bir işbirliğinin, uyumun kimilerini gözden kaçırttığı bir 
Galatasarayın geleceği konusundan endişeye düşen ve bu konuda kazanırsa gereğini yapacak, 
kazanamazsa da Denetim görevini mutlaka yapmak isteyen kişileriz. 
Bizler bu şampiyonluğu sizler kadar, herkes kadar istiyoruz ama bizler şampiyonluğumuzu, 
birazdan söyleyeceğim, bazı şeyleri. Açık açık söyleyeceğim bazı şeyleri, gözden kaçırmamızı ve 
bir daha telafi çok zor olan, ya da mümkün olmayan bir girdabın içinde kalmamızı açıkça 
istemeyen kişileriz. 
Yani biz Galatasaray’ın, sayın yönetimin, Yönetim Kurulu üyelerinin, herkesin ve Galatasarayın 
yandaşlarıyız, taraftarlarıyız, dostlarıyız. Birazdan bunu söyleyeceğim. Ama neden yaptığımızı 
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söylerken, iki kişiye, özel bir teşekkür, evet bunlar vardı, bu olaylar vardı. Ben ve bazı 
arkadaşlarımız, tamamının bilincinde olmayabilirdi ama iki kişiye özellikle teşekkür etmek 
istiyorum. Bu yola çıkarken, iki çok değerli insandan çok büyük destek gördüğümü ifade etmek 
isterim. Onlardan bir tanesi, bizim dediğim gibi, başkanlığımızı yapmış olan bize öyle böyle 
bugün Türkiye'de koşullar çok değişti ama borçsuz bir Galatasaray devreden, hatta kasasında 
nakit para bırakan en son başkanımız olan, koşullar değişti diyorum. Sayın Alp Yalman’a 
yürekten teşekkür etmek istiyorum. 
Beni ve arkadaşlarımı, bizim, biz de inanıyorduk ama düşman değil, Galatasarayda demokratik 
görevini yapan kişiler olarak, kendimizi algılamamıza neden oldu. Kendisine teşekkür ediyorum. 
İkinci kişi, ikinci kişi de yine Galatasarayda, bugün açık söyleyeyim. Bugün vizyonun arttığını 
söylüyoruz, vizyon gelişti diyoruz. Galatasarayın vizyonu, kuruluşundaki Türk olmayan takımları 
yenmekten, vizyonumuzu yükselttiğimizi, İkardilerin geldiğinden bahsediyoruz. Bu vizyonu, bize 
ilk kez çok net olarak getiren, bugün bizim efsanemiz olan Muslera’yı, 15 dakikada getiren, 
Muslera’nın yanına Drogba gibi, dünyanın en önemli golcülerinden birini getiren, Sneijder’i 
getiren bir Sayın Başkan, Ünal Aysal’a, bizi desteklediği ve yanımızda olduğu için yürekten 
teşekkür ediyorum ve kendisi ile bu teşekkürümün yanında, bir şey daha söylemek istiyorum. 
Kendisi bize eğer seçimleri kazanırsanız, Sportif A.Ş.’nin başında olurum ve her türlü desteği 
veririm gerek kendim gerek kontaklarım itibariyle dediği için, bir kez daha teşekkür ediyorum. 
Sizler olmasaydınız bu harika insanlar yan yana olamazdı, çok teşekkür ediyorum. 
Sevgili arkadaşlar, bir son, bu konuda söyleyeceğim. Çünkü bunlardan üzüntülüyüm. Yani 
üzüntülü değilim de ama yani olmasa daha iyi diyorum. Sağda solda birtakım yazılar görüyorum. 
Bunlar gelirse Okan Buruk’la silecekler, Okan Buruk’u atacaklar, filan gibi. Ya siz 
Galatasaraylıların buna inanacağına zerre kadar inanmıyorum. Galatasaray’dan, kapıdan, 
kulüpten ya da liseden, şöyle önünden geçmiş insanların bile, böyle zırvalara inanacağını hiç 
tahmin etmiyorum. Ama yine de söyleyeyim, ben ve arkadaşlarımın bir bölümü, neden bir 
bölümü diyorum, yaşı tutanlar, Okan Buruk’un ayağının kırıldığı gün, o statta olan, o 5, 3 metre 
geriden maçı seyredip, yanına gelip, sarı kart vermekle yetinen, çok saygıdeğer hakemin, olduğu 
gün, o statta olup, ayağının kırıldığını görüp, yüreğinin bir bölümünü bırakan insanlarız. 
Biz Okan Buruk’a karşı olabilir miyiz? Biz o kadar memnunuz ki, eğer seçimi kazanırsak, Okan 
Buruk’la da o kombinasyonu sağlayan futbolcularla da o kombinasyonu sağlayan Erden Timur 
kardeşimizle de her zaman beraber olmayı bir borç olarak biliriz. Bir Galatasaraylılık 
yükümlülüğü olarak biliriz. O yüzden bunu da sizlere ifade edeyim. 
Şimdi şunu, neden çıktınız peki, bu kadar anlattım. Neden Süheyl Batum? Çok açık söyleyeyim, 
değerli arkadaşlarım. Bir, 2022 de bir seçim yaşadık. Seçim son saniyede iptal edildi ve iptal 
gerekçesi belliydi, nasıl edildiği belliydi. Ve orada hukuki süreçlerin hiçbir tanesine uymadan, 
itiraz süresi dahi kabul edilmeden, evraklar zerre kadar incelenmeden, bizim istinaf başvurumun 
reddedildiğini ve tedbir kararının devam ettiğini, daha doğrusu tedbir kararının verildiğini 
yakından gördük ve daha sonra, yine siyasal nedenle, bunda kimsenin şeyi yok, o siyasal planı 
belirleyenlerin var, ne başkanların, ne orada aday olanların, fakat bir anda adaylar da değişti ve 
biz bundan Sayın Başkanın gelmesinden çok memnunuz ama bunun bir siyasal olayla 
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olmasından gayri memnunduk. Ama çok açık söyleyeyim, çok açık söyleyeyim, bunun bize göre 
günümüze kadar devam ettiği gibi bir görünümün olduğunu görüyoruz.  
Açık söyleyeyim. Galatasaray spor kulübü, Atatürk’ün, Atatürk ilkelerinin, demokrasinin, bu 
kültürün, geleneklerin camiasıdır, kurumudur. Bu camiada, sakın bunu bir hakaretamiz olarak 
söylediğimi sakın algılamayın. Ama ne bir başkanın ne bir Yönetim Kurulu üyesinin bir seçimde 
adaylardan bir tanesinin açık açık lehinde, ya da aleyhinde olmasını kabul etmiyoruz.  
Kimse kusura bakmasın, çok net söylüyorum. Tabii ki farklı siyasal partilerden insanlar olur. Tabii 
ki siyasal partilerden farklı görüşlerden insanlar olur. Burası demokratik bir kurumdur. Ama o 
partilerden veya siyasal aktörlerden, figürlerden bir tanesinin, doğrudan doğruya değineyim, 
hem de Galatasaray bayrağının ve logosunun altında yapılmasını kesinlikle içimize sindiremedik, 
sindiremiyoruz. 
Galatasaray spor kulübü bir tek siyasal figürün arkasında olur ve yandaşı olur, yanında olur, 
pardon. Mustafa Kemal Atatürk’ün, başka hiç kimsenin olmaz. Bunu bir siyasal, eleştiri olarak 
söylediğimi düşünmeyin. Bunu gerçek olarak düşünüyorum. Olmaması gerekir diyorum. İkinci 
şeyim şu, arkadaşlar, hakikaten Türkiye'de saygıdeğer üyeler, Türkiye'de artık çok şey gibi, 
futbol da tam bir hukuksuzluk döneminde, inanılmaz. Her sene Galatasaray taraftarları, 
seyircileri, hepimiz bir şey içerisindeyiz. Korkunç bir sıkıntı içindeyiz, acaba bizi edecekler mi, 
şampiyon etmeyecekler mi? Şu olacak mı, bu olacak mı? Çok net söylüyorum. Ne TFF ne TFF’nin 
oluşumu ne TFF’nin kararları ne profesyonel futbol disiplin kurulu ne profesyonel futbol 
kurulunun kararları ne Tahkim Kurulu ne Tahkim Kurulu’nun kararları, uluslararası hukuka ve 
ulusal hukuka uygun değil. Türkiye yeni kurulmuş bir devlet değildir. Atatürk Cumhuriyeti, 100 
yıldan beri, bu cumhuriyette artık bütün bu kararlar, tamamıyla bir şeyin dışında, siyasal ya da 
belirli çıkar gruplarının temelinde olamaz. Şimdi ben Galatasarayın, köküyle, geçmişiyle, 
camiasıyla, içindeki üyeleriyle, tümüyle, bütün kurumlarıyla bu durumu Türkiye'de düzeltmeye 
çalışacak ve bunu başarabilecek en önemli kurumlardan bir tanesi olduğunu düşünüyorum ve 
maalesef tekrar söylüyorum, hiçbir spor kulübünün, Galatasaray spor kulübü de dahil, bu 
konuda, gerekli bir çaba içinde olduğunu görmüyorum. Maalesef, tahkim kurulu, tahkim kurulu, 
inanılmaz kararlar veriyor, kararların tamamı, şey için, sayın Mustafa Cengiz zamanında, biz de 
Avrupa insan hakları mahkemesine gittik, göreceksiniz o sırada, Mustafa Cengiz zamanında, 
davet etmişlerdi, bir şey yazdık, insan hakları mahkemesine gittik, neden? Çünkü Avrupa insan 
hakları mahkemesi bütün kararlarında söylüyor. Siz yargı organı filan değilsiniz diyor. Siz yargısal 
kararlar veremezsiniz diyor. Sadece bu değil, hukukta, Galatasaray üstüne düşen görevi yapmak 
zorunda. Galatasaray bunu yapabilecek birinci kurum olarak, bu Galatasaraya yakışır. Bizim 
bunu içselleştirmemiz ya da görmezden gelmemiz mümkün değil. İkincisi de yine, çok değerli 
Yönetim Kurulu üyelerinden ve sevgili başkandan, kusura bakmasınlar, şunu söylemek 
istiyorum. Özellikle son yılda, Galatasaray’ın değerlerine, camiasına, Yönetim Kurulu üyelerine, 
Sayın Başkana, Erden Timur’a ve Galatasaraylı değerlerine sahip olduğunu bildiğimiz 
gazetecilere karşı, inanılmaz bir baskı var. İnanılması güç. Galatasaray spor kulübü, burada, ki 
taahhütlerimiz arasında var o. 200 tane avukatıyla mutlaka bu işlerin peşinde olacak. Neden? 
Çok net söylüyorum. Canım yapabilir misiniz? Yapılmaz olur mu? Sadece ben 2 arkadaşımızla 
beraber, dedik ki, hadi gelin, bütün Galatasaray camiasındaki, Galatasaray lisesini bitirmiş 
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avukatlarla bir görüşme yaptık. Görüşmeler yaptık. Ümit, Köksal hoca, Rezan gibi, Ümit tabii, 
baro başkanlığını da yaptığı için, daha üstte ve Köksal abi de tabii, Rezan gibi çok değerli 
hukukçuların yanında, bir anda ben size şimdi gösterebilirim, 200 küsur tane avukat bulduk. 
Galatasaray bunu yapmak zorundadır. Galatasaray Yönetim Kurulu, kendi taraftarlarını, 
üyelerini, Sportif A.Ş. Başkan Yardımcısını ve Başkanını yalnız bırakıyorsa, ya da görmezden 
geliyorsa, bu bizim yola çıkış nedenlerimizden bir tanesidir ve bunu kazanırsak, mutlaka 
başaracağız. Söz veriyoruz, Galatasaray o kadar dokunulabilir bir kulüp değildir. Türkiye'de belirli 
alanlarda sporu buraya getirmiş en itici güçtür. Bunun dışında, bizi iten, esas önemli 
nedenlerden bir tanesi de, tekrar özür diliyorum ama şu, evet, Riva projemiz ve Florya projemiz, 
şimdi ben size bütün bunlar yazılı, bütün bunlar listeli olarak, size iletmeye çalışacağım. Bakın 
burada da hiç kimseyi kötüleyerek değil, hiç kimsenin hakkını yiyerek değil. Yapmak istediğimiz 
tek şeydir, ben ve arkadaşlarım da esas bu nedenle çıktık. Ben gençken, burada başkanların 
tartışmalarını izlerken, daha Divan Kurulu üyeliği nerede? Şuralarda kapılarda geçerken veya 
genel kurullarda, bir şey bilirdik. Bizim Riva’mız var. Bu Riva, öyle bir yer ki, o zamanlar 
Selahaddin Beyazıt’a Allah uzun uzun ömürler versin derdik. Bizim Riva’mız var. Biz borçlansak 
da, borçlanmasak da Riva bizi kurtaracak en önemli asetimizdir derdik. Bence tabii ki bilinçli 
değil ama büyük bir hata yaptık Riva’da, büyük bir hata yaptık. Sözleşme orada. Şimdi eğer 2016 
veya 2017 de yapılan sözleşmeler, daha sonra 2019 da bir daha yenilendi ve konut projesi, işte 
burada da sözleşmeleri var. Şimdi şöyle bir durum çıktı ortaya, değerli arkadaşlarım, proje 3 
milyar 808 milyonluk, artı KDV bir proje. Bu projede 3 tarafı var. 3 tarafı var. Bu 3 taraftan, 2 
tanesi, aralarında bir sözleşme yapmış, Emlak Konut ve Yılmaz İnşaat diye bir inşaat. Emlak 
Konut, bu şeyin, sadece %25’ini alıyor. Yılmaz İnşaat da geri kalanını alıyor ve dikkat edin, 
paylaşım, arsa satışı karşılığı gelir üzerinden. Arsa satışı, kaba inşaat yani, üzerinden ve bu emlak 
konuta düşen parayı da Galatasarayla Emlak Konut aralarında paylaşıyor. %80’i Galatasaray’ın, 
%20’si Emlak Konutun olmak üzere. Şimdi hesabı yaptık, 3.808, böldük, bizim hesabımıza Emlak 
Konut ve Galatasarayla beraber, 952 milyon lira düşüyor. 952 milyonun %80’i bizim, 761 
milyonu bizim, Galatasarayın ve burada bir ilginçlik var yalnız, bir ilginçlik var. Bu geçti de, neden 
bunu tekrar dile getirdiğimi söylüyorum. Riva, bizim gücümüz derken, bir baktık muhakkak 
bilinçli değil ama a İkardi gol attı, hepimiz sevindik, aa ne güzel Barış Alper Yılmaz kafayı vurdu 
derken, bir baktık ki, bu gelen para, 10 lira düşünün, 10 lira. Bize gelen para, paylaşılan para, 
yanına Yılmaz İnşaat bir de mimarlık ofisi kurmuş ve kaba inşaat olarak alıyorsunuz, Galatasaraya 
gelen para belli, 25’in 80, yani %20’si, geri kalan tarafta da %75’i, 10 liralık, lafın gelişi 
söylüyorum. Bizim gelirimiz. Yanında inşaat ofisini kurmuş, hemen orada gelen, isterse 
başkasına da yaptırır ama, 4 liraya anahtar teslim hale getiriyor. Peki, o 4 liradan bizim aldığımız 
var mı? Sıfır lira. Sıfır lira. Dolayısıyla Galatasaray’ın bu aset üzerinden kazancı, sadece %15. 
Şimdi geçti dedik. Ne yapalım. Bir yanlışlık olmuş, herkes hata yapar dedik ama bizim gücümüzü 
ciddi anlamda ortadan kaldıran, şimdi biz de hesaplar yaptık, sizler de mutlaka çok değerli 
Yönetim Kurulu üyeleri ve sevgili başkanımız yaptı. Arkadaşlarınızla. Şimdi bir faz, iki faz halinde 
yapılacak. Birinci 2021 de, ikinci faz 2023 te bitecek. 2023 ü de kendine göre 2 ye ayırmış, yapan 
firma. İkinci fazı normal. İki fazda olması lazım. Demiş ki, 150 sini şimdi yapayım, 450 sini sonra 
yapayım demiş. Daha 450 nin şeyi belli değil, 150 üstünden de şimdi, şunu özellikle vurgulamak 
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istiyorum. 2023, tarihi bir daha söylüyorum. 22.9.2023, bir de sözleşmeye baktığınızda, binde 5 
lik ceza var, cezai şart var. Sözleşmenin 14 üncü maddesine göre, taraflardan bir tanesi 
yükümlülüğünü yerine getirmezse, 15 günlük süre içinde, tek taraflı fesih imkânı var. Şimdi biz 
bunları, şeffaf bir kulübüz diyoruz. Görmedik. Cezai şart uygulandı mı? Neden uygulanmadı? 
Fesih gerçekleştirildi mi? Neden gerçekleştirilmedi? Bırakın bu, ilk başta yaptığımız %15’e 
yetindiğimiz sözleşmenin yanlış olduğunu. Biz derdik ki, Galatasarayın başkanları ve Yönetim 
Kurulları, bizim için kutsaldır, çok önemlidir. Hata da yapabilir. Yanlış futbolcu alınabildiği gibi, 
yanlış da yapabilir. Ama şimdi geldim ikinciye, bir baktık ki, Florya’da, aynı boyutta benzer 
hatalarla gidiyor. Kesinlikle ve kesinlikle gidiyor. Bakın, Florya’yı da söyleyeyim. Şimdi açık, 30 
Temmuz 2022 tarihinde, Yönetim Kurulu genel kurul bir yetki veriyor Yönetim Kuruluna, bakın 
bir okuyacağım lütfen. Yetki taleplerine konu gayrimenkul projelerine ilişkin yapılacak inşaat 
faaliyetlerinin, 1, 4 büyük bağımsız denetim firmasından Deloitte, E&Y filan gibi, 4 tanesinin 
birinin gözetiminde gerçekleştirilmesi. 2, inşaat faaliyetleriyle ilgili olarak, bağımsız bir ihale 
komisyonu kurulması, 3. Bu komisyon aracılığıyla şartnameler oluşturulması. 4. İhalelerin basın 
yoluyla kamuya duyurulması. 5. Canlı olarak derneğimiz, yani spor kulübü bünyesindeki 
mecralardan birinden yayınlanması ve ihale komisyonunun seçtiği, ulusal veya uluslararası bir 
proje yönetim şirketi ile projenin tüm süreçlerinin yürütülmesi ve firma seçiminin de, ihale 
komisyonu, projelere atanacak uluslar arası veya ulusal proje yönetim şirketi, yukarıda sayılan 
4 büyük denetim firmasından bir tanesi ve ilgili bankanın katılımıyla gerçekleştirilmesi ve söz 
konusu projelerden elde edilecek hasılat paylaşımı, öyle arsa payı filan değil, işte blokeli 
hesaplara yatırılması. 
Şimdi peki, olabilir. Yapmışlardır muhakkak dedik. En son bir kere sevgili başkanımız ve Yönetim 
Kurulu üyelerimiz de orada, bir hata olmaması için, bir kere daha bildiklerimizi tapulardan ve 
şeyden gördüklerimizi söyleyeyim. Bizim 22 dönüm yerimiz var orada, var idi. Sevgili başkan 
daha önceki döneminde Emlak Konutla anlaşarak orayı devretmişti, Emlak Konuta. Sonra Riva 
ile beraber tutarak Florya’yı, sonra rahmetli Mustafa Cengiz zamanında, o 22 dönüm geri geldi. 
Satın alındı ve geri geldi. Yoksa gitmişti. Biz onun üstüne, çok teşekkür ediyoruz Sayın Başkana 
ve Yönetim Kurulu üyelerine. 40 dönüm daha yer aldık. Toplam 62 küsur dönüm yerimiz var 
orada. İmar planlarına göre, mer’i, yürürlükteki imar planlarına göre buraya 98 bin metrekare 
inşaat alanımız var. Ben sizler de muhakkak bileceksiniz. Belli insanlarla konuştum, bugün bir 
tanesini de zaten Barış kardeşimiz de getirdi buraya. Şeyi, verdi. Belli firmalarla ve belli şeylerle 
konuştuk ve bize dediler ki, hemen yanında bir proje var. Hemen yanında bir proje var. Nivak 
projesi. Hemen stadımızın yanında. 110 bin metrekare teraslarla beraber inşaat alanı 
kullanabiliriz diyor. 110 bin metrekare. Hadi, biz teraslı yapmayacağız, az teraslı yapacağız. 100 
bin metrekare diyelim. 100 bin metrekare inşaat alanı var. Peki, Florya gibi bir yerde, inşaat 
bedelleri ne olabilir acaba? İnşaatın metrekaresi, pardon inşaatın diyorum, geliri, bir 
metrekareden ne kadar gelir elde edebilirsiniz, satabilirsiniz. Bakın burada Nivak projesi. Hemen 
yanında, hemen yanında. Nivak ve başka projeler de var. Bu çok çarpıcı diye söylüyoruz. 3 artı 
1, 153 metrekare, 2 milyon dolara satıyor. Yani metrekaresi 13 bin dolar. Satıyor. Kurmuş da, 
gidip alıyorsunuz, 4+1 159 metre, 2 milyon 200 bin dolar diyor. Girin internetten bulursunuz. 
Şuna da inanacağınızı biliyorum. Süheyl Batum ve arkadaşları, gitti Nivak’la anlaştı, mahsustan 
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fiyatları artırdı. Hiçbiriniz demezsiniz herhalde. Diğer projelere de bakın. 4+1, 212 metrekare, 2 
milyon 700 bin dolar. 13 bin dolar. 13 bin. Hatta biz Galatasaray’ız. Bağlantılı olduğumuz şey de 
ortada. O yüzden belki biz 15 bine de satarız. Ama biz diyoruz ki, 10 bin diyelim ya, 10 bin. 10 
bin dolar diyelim. 100 bin metreyle çarptığınızda, metrekare ile. Ne eder? 1 milyar 100 milyon 
dolar. Hadi uçtuk. 1 milyar. Hadi uçtuk. 900 milyon. Şimdi çok net söylüyorum. Sakın yanlış 
anlamayın, sevgili başkanım, değerli başkan, değerli Yönetim Kurulu üyeleri, sakın Nivak’ın 
çıkarttığı palavradır, onu ancak bize, ancak 300 bin dolara satar, 300 milyon dolara satar 
demeyin. Demeyin. Biz bir baktık Riva’dan sonra, Riva’dan da net, net. 300 milyon gibi, 300, 350 
milyon gibi, bir kaybımızın olduğunu da vurguluyor ve düşünüyoruz ve bunlar konuşulur tabii, 
ama arka arkaya gelince, artık Galatasarayın geleceğine, bundan 10 sene sonra da birilerinin ya 
Riva vardı gitti ama şimdi de Florya gitti, neredeydiniz siz ya, demesine izin vermeyeceğiz. 
Kesinlikle vermeyeceğiz. Sevgili başkanım, kazansa da, burada olacağız ve denetçisi olacağız, 
bizler burada olursak, kesinlikle yapmayacağız. Şimdi en son şunu sorabilirsiniz. Tekrar 
söylüyorum, 1 milyar. E, bunun maliyeti nedir? Maliyeti de istediğinize sorun, bir sürü inşaatçı 
var. Bir sürü, bizim Yusuf arkadaşımız var, sizin var, Erden bey var, gelsin. Erden beyi ben 
televizyonda izledim, dedi ki, biz yapacağız. Kimseye vermeyeceğiz dedi. Ve bize göre 
Galatasarayın kazancı, inşaat maliyetlerini de çıkarttığın anda, minimum 900 milyon dolardır. 
Minimum 900 milyon dolar sevgili arkadaşlar, hadi dediniz 800 milyon dolar. Şimdi bu inanılmaz 
bir şey, inanılmaz bir şey. Şunu sakın şöyle zannetmeyin. Ben 900 milyonla, 800 milyon 
arasındaki farkı bilmiyorum diye değil. Ama görüyorum ki Galatasarayda bazı arkadaşlarımız, 
300 ile 900 arasındaki farkı çok fazla bilmiyorlar. Ne olur canım diyorlar. Aman, 300 demişiz, 900 
demişsin. Uyduruyorsun, 300, ne olur yani diyenler var. Ben onlar için söylüyorum. Şimdi, (500 
milyon dolarda anlaşalım). 500 milyon dolar zarar değil mi Ahmetçiğim, hayır, hayır, 
anlaşmayalım. Sevgili kardeşim, sen benim çok sevdiğim, eskiden beri tanıdığım değerli bir 
arkadaşımsın, sen Türkiye'nin en önemli iş adamlarından birisin. Vallaha, ben 500 milyon doları 
veriyorum de, biz hemen vazgeçelim. Hemen vazgeçelim. 500 milyon doları, satış fiyatının 
üstüne veriyorum de, sen harika bir iş adamısın, hemen biz vazgeçelim. Şimdi, peki. Peki. Sevgili 
başkanım, bu fiyat ortada. Bana biri gelip şimdi, orası 110 bin metrekare değil, nereden 
uydurdun diyecek. Birisi diyecek ki, orası olur mu ya, 3 bin dolardan fazla etmez diyecek. O 
zaman ben kabul ederim. Ama o zaman da sevgili başkana bir şey sorarım. Şimdi burada 27 
Nisan 2024 te sevgili başkanın, olağan bütçe toplantısında gerçekleştirdiği konuşmadan 
alıyorum, burada. Diyor ki, ben, biz bu projeden Florya projesinden para gelecek ve yeni 
yönetime bırakmadan biz 2 milyar 300 milyon parayı ödeyeceğiz. Yani aşağı yukarı, 70 milyon 
doları, yapacağız diyor ve bu para, söylüyor burada, uydurmuyoruz, diyor ki, bu para geliyor. 
Üstü de diyor, zaten diyor, şeyde, sizde göreceksiniz diyor. Sevgili başkan, sevgili arkadaşlar, 
bağımsız ihale komisyonu nerede? 4 tane şeyin nerede? Hangi şirket, hangi şirket, Letrow Intent 
ile ben sana 70 milyon vereyim der. Lütfen. Ben iş adamı değilim, ben inşaatçı değilim, ben bir 
hukukçuyum. Ama sizler daha iyi bilirsiniz. Bana bu 70 milyonu verecek bir arkadaşı var 
diyebilirsiniz. Varsa. Mesela, 500 milyon doları vermeyen, ama çok iyi oldum, Ahmet kardeşim 
verebilir deyince, Ahmet kardeşim veriyor bunu. Hah, anlayayım. Ama bu para Galatasarayın 
geleceğidir. Lütfen, lütfen ıcebergin üstünde kalmayalım. Galatasaray bugüne kadar bir tanesi 
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de sevgili başkanla daha öncesine şey yapmıyorum. Başkanla olmak üzere, 22 tane daha 
şampiyonluk kazandı bu ülkede ve her zaman Riva’mız var dedik, her zaman Florya’mız var 
dedik. Ben bu sene gerçekten, her zamankinden fazla da, geçen seneki 100 üncü yıl da öyleydi. 
100 üncü yılda aldıkları şampiyonluk için yürekten teşekkür ediyorum. Bütün Galatasaraylılar 
adına ediyorum. Bu sene bu kadar zor koşullarda, aldıkları, alacakları için yine teşekkür 
ediyorum. Ama diyorum ki, Galatasarayın geleceğini, çocukların, gençlerin geleceğini kesinlikle 
buna bırakmayacağız. En azından burada parayı sağlayacağız diyorum. 
Şimdi, kesinlikle ve değerli arkadaşlarım, şunu söyleyebilirsiniz. Peki, yani bu mu? Gayrimenkul 
mü? Sevgili başkan bize, birtakım sözler verdi. Bunların üstünde çok durmak istemiyorum. Sözler 
verdi. Bakın 900 milyon dolar ve biz, net söyleyeyim. Sadece siz, sihirbaz mısınız? Hayır biz 
sihirbaz değiliz. Biz de sizler gibi, Erden Timur’un söylediği gibi, Galatasaray camiasının bunu 
başarabileceğine inanıyoruz. Sadece size şunu taahhüt ediyoruz, söz veriyoruz, genel kurulun 
verdiği bu kararlara, aynen uyacağız. Aynen uyarak, bunu çok rahatlıkla yapacağız. Aradaki fark 
ne olacak? 900 milyon dolar, sizlerde, bizlerde kalacak ve onunla Galatasarayın geleceği 
kurtulacak. Bunu çok net söyleyerek, şeye geçeceğim. Kimse lütfen, kimse. Hele sizlerden 
yapmaz da, Galatasarayın bu kurumlarının dışında kalan taraftarlarından söyleyenler olabilir, ya 
ne diyorsunuz siz ya, bir tarafta, şampiyonluk, bu önemli. Öbür tarafta, bana ne ya 900 milyon 
filan. Şuna kesinlikle inanıyoruz. Bugün, hepimiz bu şampiyonluğa sevineceğiz, ama yarın bu 900 
milyonu alamadığımız takdirde, onlar hepimizin aleyhinde yazacaklar. Diyecekler ki, burada 
toplananlar, onlar Galatasaray’ın Lordlarıdır. Ve Galatasarayın değerlerine itibar etmediler 
diyecekler. Biz söz veriyoruz, bu itibarı yapacağız ve uyacağız. Şimdi sevgili başkanım, bunları 
çabuk çabuk geçiriyorum. Evet 2023 yılının son çeyreğinde, Kemerburgaz tesislerini ve iki nizamı 
sahayı destekleyeceğiz dediniz. Doğru. Sıkıntılar var. Ama yapılamadı. Biz bundan, neden 
yapmadınız filan demiyoruz. Ama bize hadi bakalım, vaatlerinizi şimdiden getirin diyenlere 
söylüyoruz. Bakın, devam edin lütfen. Hemen bitiriyorum efendim. 5 dakika içinde bitiriyorum. 
Kemerburgaz projemiz, devam edin. Florya projesi, söylüyorum. Faz 1 inşaatı, daha yeni 
başlayacak. Başlamadı pardon, ha bir de şunu söyleyeyim. Daha 3680 metrekare de bir ek yer 
almaya çalışıyoruz içeri, alanı büyütmek için, bunu da yapamıyoruz. Devam edin. 
Salonun finansmanı, salon yapılacaktı. Bu çok önemliydi. Bir öncesine gelir misin lütfen, bir 
öncesine rica edeceğim. Çok amaçlı spor salonu, salonun finansmanı, Mecidiyeköy, Florya’dan 
gelen para ile karşılanacaktı. Mecidiyeköy’den ne geliyor arkadaşlar? Ne oldu? Orası turizm 
alanından, konut alanına çevrildi mi? İmar planında. Çevrildi mi? Haberiniz var mı? Yok. Ne 
geldi? Yok. Galatasaray şeffaf bir camiadır. Bütün üyeleri, birbirine eşittir. İsterse 50 yıl okusun, 
isterse 5 yıl okusun, isterse 5 üniversite bitirsin, isterse hiç bitirmemiş olsun. Bizler 
Galatasaraylıyız. Şeffaf olmak bizim birinci yükümlülüğümüz. Yok.  
Devam edin. Yeni arazi. Ne oldu? Gayrimenkul fonu kuruldu mu? Ne oldu? Kimlerden 
müteşekkil? Devam edin lütfen. Finansal borçlar. 1 milyar liranın altına düşecekti. Finansal 
borçlar, banka borçları. Düşebildi mi? Hayır. Şimdi ne yapıyoruz? 70 milyonu alıyoruz, ne için? 
Florya için. Peki, Florya gitti mi? Gitmedi ama biz alıyoruz bir şirketten. Şirket aldı mı? Bir şey 
daha söyleyeyim size. Bazı şeyler, ancak sizlerin huzurunda söylenebilir. Türkiye'den bir 
şirketten, o firma gitti ve iyi niyet mektubu istedi. Daha ihale yok ya, daha hiçbir şey yok. Neyin 
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iyi niyet mektubu? Lütfen, iş adamları bilir. Devam edin. Colombus projesi. Hiç görmedik. Ne 
oldu, ne yapıldı? Devam edin. Ömürlük kombinem projesi. Ne oldu? E-spor arenası. Belçika’dan 
kulüp alınacaktı, kurulacak futbol yapısı hayata geçecekti. Olamadı. ARGE birimi ve sadık taraftar 
projeleri yapılacaktı, olmadı. Lansmanı yapılan ve dairelerin çoğunun satıldığı Neo projesi. 
Dediğim gibi ne oldu? İnşaat izni alındı mı? İmar planı değişti mi? Konut şekline dönüştü mü? 
Devam. Binicilik tesisi. Ya ne kadar güzel bir yerimiz var, Alp bey zamanında yapılmıştı, sonra da 
alınmıştı ve sonra da Cemal zannediyorum, Cemal Özgörkey düzenlemişti. Şu anda bildiğim 
kulübün bir atı yok. Bir atı yok, iki yıl oldu. Mali durum özeti. Burada sadece şunu söyleyeceğim, 
bunları 301 milyon TL zarar ederken, şimdi 330 milyon zararı oldu. Bunları sakın hani, işler iyi 
giderken, birileri çıkar eleştirmek için yaparken, hayır, bunlar için vallaha yapmıyoruz. Hiçbir gün 
de yapmadık, ne ben, ne arkadaşlarım. Sadece şunun için. Belirli şeylerin farkındayız. Ama 
ortaya çıkışımızın nedeni bu değil, ortaya çıkışımızın nedeni, demokrasi kültürü, kulübün bizim 
düşman olarak görülme eğilimi, özellikle taraftarda, iki, siyaset, siyaset. Üç, gayri menkul 
projeleri, Riva ve şey, Galatasarayın geleceğinin heba edilmiş olması. 
Şimdi son bir dakikamda, lütfen geçer misin bunu da, geç, şeffaflık. Tekrar söylüyorum. 
Yapacağımız en önemli şey, taahhüt ediyoruz. Şeffaflık, mutlaka sağlanacak. Ve bir basketbol 
spor kompleksi, Allahtan demin teşekkür ettim, çok değerli, bütün başkanlar gibi, çok değerli iki 
başkanımızla beraber, bütün diğer başkanlar gibi, onların da talebimiz halinde yardımcı 
olacaklarını biliyoruz. Dursun başkanımızın da dahil olmak üzere, bu konuda sponsorlarla 
görüşmeler yapıldı ve mutlaka taahhüt ediyoruz. Bu başkanın da söylediği, ama zamanında 
olmadığı, spor alanını, spor kompleksini mutlaka başaracağız. Mutlaka. Yeni tesisler, Galatasaray 
tesisleri, üyelerimiz için bir ayrıcalık olacak oraya gitmek. Futbolda konumlandırma, ha bu da 
çok önemli. Değerli arkadaşlar, Ünal başkan zamanında diyorum, bütün başkanlar da ona 
katkıda bulundu. Faruk Süren zamanında, selam olsun Faruk Süren’e, bizi UEFA kupasını aldıran 
ekibin başındaydı. Bunu unutmak mümkün mü? Ünal başkanımız, tahayyül edilemeyenleri 
getirdi. Bunu unutmak mümkün mü? Başkanımız, bize Erden Timur gibi, Okan Buruk gibi iki tane 
değeri tanıştırdı. Bütün Yönetim Kurulu üyeleri dışında ve biz vizyon arttı. Ama vizyonumuz bir 
öne gel lütfen, bir öne gel, bunlar çok önemli ama, hah, sadece daha şuradayız bakın, bölgesel 
rekabetçiyiz. Galatasaraya yakışan, küresel aktör olmasıdır. Buraya getirmek için de elbirliği ile 
bütün eski başkanlarla beraber, mutlaka gereğini yapacağız, Galatasaraya layık olan da bu. 
Üye ilişkileri, ah, bundan da başkana teşekkür ediyoruz. Ünal başkan dedi ki, evet öyle, ben de 
2012 de bunu yatırmıştım, sonra unutulmuştu, dedi. Bu zaten bütün Galatasaray yönetimlerinin 
doğal bir mükellefiyeti olmalı. O konuda zaten bütün kuruluşlarımıza hiç, bunu tartışmıyoruz 
bile, çok teşekkür ediyoruz kendilerine. Ünal başkana da başlattığı için teşekkür ediyoruz, size 
de çok teşekkür ediyoruz, biz de bunu söz veriyoruz, aynısını devam ettireceğiz. Hiç ara 
vermeden. Evet, başkanla. Artık çok zamanınızı aldım. Bir geçer misin böyle. Bakın bunların 
üzerinde çok tartıştık. Genç arkadaşlarımızla bunların üzerinde çok tartıştık, dijitalleşmeden, 
dijitalleşmenin boyutlarından, biz Galatasaray’ız. Hep birlikte bir halatı çekenleriz. Bunun farkına 
varacağız ve maalesef yönetime kızdığım demeyeyim de, eleştirdiğim boyutu bu. Galatasaray 
maalesef belki bir nedenle, ama ben o nedenle katılmıyorum, arkadaşlarım da. Galatasaray 
kendi üyelerine, kendi Yönetim Kurulu üyelerine, kendine gönül vermiş kişilere, taraftar olsun, 
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gazeteci olsun. Mutlaka sahip çıkmak zorundadır. Onların savcılar önünde, günlerce 
beklemesine, bigâne kalmamalıdır ve söz veriyoruz size, Galatasaraya dokunma kolay 
olmayacak. En sonda da ben bir hukukçuyum, hep şikâyet ediyordum, hep şikâyet ediyordum, 
PFDK’sından, TFF sinden, filan, falan, hatta Sayın Ali Koç, çok değerli rakibimiz, ezeli rakibimiz, 
hep ben sizi UEFA ya şikâyet edeceğim dediğinde, ben de arkadaşlarıma diyordum ki, esasında 
biz etsek. Her işlerine siyaseti karıştıranı söylesek. Futbolcu transferine bile, bakanların beraber 
gittiğini söylesek, her şeye bakanların, bu ülkede bu futbolun özellikle sporun bu kadar 
siyasallaşmasının önüne mutlaka geçmeliyiz. Mutlaka sporda adaleti, hukuku sağlayacak 
kurumların, bugünkü gibi değil, hukuka uygun kurumlar olmasına itibar etmeliyiz diyordum. 
Bütün bunlar, işte Türkiye'de futbol ortamı, hepsi, bunun için kurulacak olanları, arkadaşlarım, 
başta hukukçu arkadaşlarım olmak üzere, inanılmaz bir çalışmayı, çok kısa sürede 
gerçekleştirdiler. Kendilerine, başka çalışmalar vardı, aldık arkadaşlarımızdan, ama bu hukuk 
ortamını, çok kısa bir sürede gerçekleştirdiler ve size bir söz vererek sözlerimi bitirmek 
istiyorum. Bunları, bu hukuku da Galatasaray, Türkiye'nin en büyük camiasıdır. Kulüptür. 
Türkiye'de her zaman ilkleri başarmıştır. Biz size, bu sporun da hukuk açısından Türkiye'ye 
yakışır bir hale gelmesi için, mutlaka en önde çalışacağız ve yapma yönünde, bizim görüşlerimizi 
sürekli olarak, her yerde duyacaksınız ve sonunda hep beraber olduğumuz takdirde bunu 
başaracağız. Hepinize saygılar sunuyorum. Çok teşekkür ediyorum. İki değerli Yönetim Kuruluna 
da, yani benden başka başkanımıza da başarılar diliyorum. Demokratik, güzel, müsamahalı bir 
şekilde, bu seçimin de başarılacağına inanıyorum. Kim kazanırsa, öbürü onun denetçisi olacak. 
Ama bu kazanırsak yapacağımıza, kazanmazsak da mutlaka burada denetleyici olup, 
Galatasarayın geleceğinin, ne onlar bizim geleceği karartmamıza izin verirler, ne de biz verelim. 
Hepinize saygılar sunuyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Saygıdeğer başkan adayımız, Süheyl Batum’a teşekkürler. 6 dakikalık kabul edilebilir bir sapma 
ile sunumunu yaptı. Anlaştığımız süre 45 dakika artı 15 dakikaydı ama sorun değil. Saygıdeğer 
hazirun, kısa bir bilgi vereyim. 14.03 itibariyle oturumumuzda 209 divan üyesi ve 61 kulüp üyesi 
bulunmaktadır. Nasıl? Güvenlik nedeniyle açmıyoruz. Hayır. Salonun teknik güvenliği. 
Saygıdeğer hazirun. Salonda Ahmet Yüce, Ahmet Yüceyi görüyorum. Süheyl ağabey, Süheyl 
hocam bahsetti. Ahmet kardeşim diyeceğim, beraber okuduk, sindire sindire okudu. Pek, Ahmet 
Yüce’nin gönlü de yücedir. Ben az daha sizin konuşmanızda dedim ki, baba sinirlenecek, tabelayı 
kapatacak, 500 değil, 600 milyon doları bastıracak. Saygıdeğer hazirun, Galatasarayda, malum, 
her seçim bir demokrasi şenliğidir ve ben bu seçim kampanyasının da her iki aday liste 
yönünden, eminim ki, Galatasaray’ın asaletine, zarafetine uygun bir şekilde, Galatasarayın 
malumunuz, en büyük özelliği, bizim dayanışmamızdır, kardeşliğimizdir, kardeşlik 
hukukumuzdur. Bundan divan yönetimi olarak eminiz, şimdi sözü sayın Dursun Aydın Özbek’e 
bırakmak istiyorum. Buyurun. Kapıyı kapayabilir miyiz, lütfen? Bir hareketlilik azalsın ki, Sayın 
Başkan Adayımız rahat konuşabilsin. Konsantrasyonu bozmayalım. 
 
Kulüp Başkan Adayı Dursun Aydın Özbek 
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Sayın Divan Başkanım, değerli heyeti, çok değerli Divan Kurulu üyeleri, saygıdeğer 
hanımefendiler, beyefendiler, beyleri dijital ortamda dinleyen değerli Galatasaraylılar, hepinize 
saygılarımı ve selamlarımı gönderiyorum. 
Mayıs ayı divan toplantısında yine bir aradayız. Bu seçimden önceki son toplantımızı da bugün 
icra ediyoruz. Bize, bana ve Yönetim Kurulu arkadaşlarıma, bu onurlu görevi emanet etmenizin 
üzerinden yaklaşık 23 ay geçti değerli Galatasaraylılar, bugün sizinle bu süre içerisinde 
yaptıklarımızı konuşmak, yeni dönemdeki ekibimizi sizlere tanıtmak istiyorum. 
Sizler için özellikle geçtiğimiz bu 23 ayda seçim dönemimizde söz verdiğimiz ve bu dönemde de 
realize ettiğimiz konularla ilgili bir video hazırladık, isterseniz önce onu bir izleyelim. (Video 
izlendi.)  
Evet, geçtiğimiz, yaklaşık 2 senenin çok kısa bir özeti. Hakikaten büyük mutluluklar yaşadık. 
İnşallah Galatasaray bu mutlulukları yaşamaya devam etsin. Değerli Galatasaraylılar, öncelikle 
bu görev süresinde bizimle birlikte, Galatasaray için emek veren, önümüzdeki dönem 
listelerimizde yer almayan ama her zaman yanımızda olan arkadaşlarıma teşekkür etmek 
istiyorum. Gösterdikleri emek ve çaba ile birçok başarıya beraber imza attık, sağ olsunlar, var 
olsunlar. 
Şimdi değerli hazirun, sizlerle paylaştığımız bu videoda sizlerle paylaştığımız konuları biraz 
detaylandırmakta fayda var. Çünkü, takip ettiğim kadar, bugün de takip ettiğimiz kadar, bazı 
arkadaşlarımızın bundan önceki genel kurul ve divanlarımıza katılma alışkanlıkları olmadığı için, 
kulübümüzle alakalı detaylı ve doğru bilgiye sahip değiller. Bu açıklamaların, bugün o açıdan da 
bir fırsat olacağını düşünüyorum. Göreve geldiğimizden, size verdiğimiz sözler ve 
Galatasarayımız için bir gelecek hedefimiz var. O da Galatasarayı güçlü bir mali yapıyla, rekabet 
ettiği her branşta sürdürülebilir bir sportif başarıya ulaşmış, bu suretle bizden sonra gelecek 
arkadaşlara, bu şekilde bir Galatasaray bırakmak. İlk olarak, ele aldığımız konulardan birisi 
Galatasaray adası oldu. Avrupa yakasında üyelerimizin tıpkı Kalamış gibi bir sosyal tesiste bir 
araya gelmelerinin ne kadar önemli olduğuna inanıyorduk. Göreve geldiğimizde uzun zamandır 
kullanılmaz halde olan adamız için, hepimiz de son derece üzgündük. Bugün sadece üyelerimizin 
kullanımına açık, yaz ve kış hizmet veren bir tesise sahip olduk. Bundan da daha önemlisi, 
adamızda Milli Emlak’a ait parsellerin, irtifak tapusunu 30 yıllığına aldık. Böylece Galatasaray 
adası üzerinde oluşabilecek ihtilafları tümüyle ortadan kaldırdık ve çok da önemsediğim bir 
konu. Galatasaray adasının yapılaşma izni, yani imar iznini de aldık. Adamızın koşullarını çok 
daha iyi hale getirip, üyelerimize çok uzun yıllar hizmet vermesini sağlamak için de bütün 
gücümüzle, eğer seçilirsek, önümüzdeki dönemde de çalışacağız. 
Adamıza bu yatırımları yaparken, yüzme, yelken ve sutopu şubelerimizin yuvası olan Kalamış’ta, 
birtakım yenilemelere ihtiyaç vardı. Göreve geldiğimizden kısa bir süre sonra, bu yenilemeleri 
yaparak, Kalamış tesislerimizin üyelerimize daha iyi bir hizmet vereceği şekilde organizasyonunu 
sağladık.  
Değerli Galatasaraylılar, biliyorsunuz divan toplantılarında ve genel kurul toplantılarında 
defalarca bahsettim, defalarca anlattım ve sizlerin de bana verdiği desteklere, bu konuları hep 
ön planda tuttuk. Amacımız, kulübümüzü finansal anlamda daha güçlü hale gelmesi için, ekstra 
kalemler yaratmamıza ihtiyaç olduğunu her seferinde belirttim. Bunun yanında, faaliyetlerimizi 
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büyük ölçüde etkileyen, Bankalar Birliği yapılandırma anlaşmasından çıkma hedefini, geçen 
seçim dönemi ve sonrasında siz değerli arkadaşlarıma ifade etmiştim. Amacımız, elimizdeki 
gayrimenkulleri geliştirme suretiyle, elde edilecek fonlarla süreci yönetmekti. Bu hedefimiz 
doğrultusunda, genel kurullarımızı toplayıp, iradenin de bu şekilde oluştuğunu hep birlikte 
gördük.  
Özellikle konu ile ilgili yapılan genel kurulları herkesin hatırlamasını istiyorum. Öncelikle 
Mecidiyeköy’de inşaat halinde duran binamızı, bir rezidans projesi haline getirdik ve projenin 
lansmanını yaptık. Her türlü yasal müsaadesiyle beraber. Ve o rezidans projesinin gelirleri, 
bunları da anlatmıştım ben. Tekrar anlatmak ihtiyacını hissediyorum ve o rezidans projesinin 
gelirleri ve şahsi kefaletlerimizle, kefalet konusunda yardımcı olan arkadaşlarım da vardı. 
Florya’daki arazimize bitişik halde bulunan Emlak Konuta ait 40 dönümlük araziyi satın aldık. 
Değerli arkadaşlar, bunu gururla ifade etmek isterim ki, bu satın alma kulübümüz açısından çok 
önemli bir anlaşmadır. Çok önemli bir anlaşmadır. Değerli kardeşim Süheyl, bakın biraz önce size 
neler anlattı. Yani alınan bu arazi, mevcut arazimizin iki katı büyüklüğünde olup, değerini kat kat 
artırmıştır. Bu arazi genel kurulumuzdan onay aldığımız şekilde, değerlendirilecektir. Tekrar 
ediyorum. Bu arazi genel kurulumuzdan onay aldığımız şekilde değerlendirilecektir. Çok şeffaf 
bir şekilde, hatırlayın 2022 Haziranını, TSKB tarafından yapılmış değerleme raporunu sizlerle 
paylaşmış ve buna bağlı olarak onayınızı istemiştik. İlgili sunumlar, ilgili raporlar, hepsi YouTube 
de vardır. Bence önce oraya bir bakmak lazım. Süreç. Sizlerin de takip ettiği şekilde ilerlemekte, 
bağımsız ihale danışmanı kurulumuz çalışmalarına devam etmektedir. Yani sizlerden değerli 
Galatasaraylılar, bunu defaetle maalesef ifade etmek zorunda kalıyorum. Sizlerden ne yetki 
aldıysak, sizlere neyi yapmayı vaat ettiysek, o yetkiyle, o çerçevede hareket ediyoruz.  
Değerli Galatasaraylılar, biraz da size döneme dair rakamlardan bahsetmek istiyorum. 2022 
yılında yaklaşık 1 milyar TL olan Sportif A.Ş. gelirlerimizi, ilk 9 aylık dönemde, 4.5 milyar TL 
hasılata ve 608 milyon TL de kâra ulaştırdık. Sene sonunda hasılatımızın 6 milyar TL 
mertebelerine gelmesini de planlıyoruz. Yine 2022 de Galatasaray store da yıllık 3 milyon adet 
ürün, 200 milyon TL ciroya ulaşırken, bugün geldiğimiz noktada, 11 milyon parça ürün ve 
yaklaşık 2 milyar TL ciroya ulaşmış vaziyetteyiz. Eğer bu ivme hedeflediğimiz şekilde devam 
ederse, 20 milyon adet ürün ve 3.5 milyar TL ciro hiç de uzak bir hedef değil. 
2021, 2022 sezonunda yaklaşık 17 milyon Euro olan sponsor reklam veren ve lisans gelirlerimizi, 
bu sezon, yaklaşık 58 milyon euroya ulaştırdık, değerli Galatasaraylılar. Göreve geldiğimizde, 
kulübümüzün özellikle amatör branşlarının maçlarını, farklı salonlarda oynamaları ve tüm 
branşlara dair bir kamp tesisi bulunmaması önemli bir sorundu. Süheyl kardeşim de belirtti. 
Belirtti. Gerçekten böyle bir tesisimizin olmaması Galatasarayın bu dalgada en büyük 
sorunlarından bir tanesidir. Amatör şubelerimizin büyük bir kısmını, tek bir yerde toplayabilmek 
ve çok amaçlı bir salonun, çok amaçlı bir spor salonuna sahip olmak amacıyla, stadımıza komşu, 
vadi İstanbul'a bakan, 62 dönümlük araziyi, 49 yıllık üst kullanım hakkıyla aldık.  
Bu projeyi de bunları biraz tekrara düşmek gibi oluyor ama değerli Galatasaraylılar, anlatmak 
ihtiyacını hissediyorum. Galatasaraya maddi bir külfet yaratmadan gerçekleştirmeyi 
planladığımızı siz değerli üyelerimize tekrar duyurmak istiyorum. 
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Florya projesine bağlı olarak, futbol takımımızın Kemerburgaz tesislerine taşınması, bu 
dönemde yapmak istediğimiz projelerden de bir tanesiydi. Florya tesisimiz, hem kullanılan alan, 
hem de tesis kalitesi olarak artık beklentilerimizi karşılayamıyor. Bunu çözmek amacıyla, 
Kemerburgaz’daki arazide çalışmalarımıza başladık. Halihazırda, inşaatını bitirdiğimiz yaklaşık 
14.500 metrekare kapalı alanın yanında, akademimiz için de bir kamp tesisinin çalışmalarına 
başladık. İnşaatın büyüklüğünü tarif etmek amacıyla, şimdi aklıma geldi, şöyle bir örnek son 
derece aydınlatıcı olabilir. Ne yapmak istediğimizi, yani anlatırken, evet tesis yapıyoruz, şunu 
yapıyoruz, değerli Galatasaraylılar, şu an içinde bulunduğumuz lisemiz, yaklaşık 12 bin 
metrekare kapalı alana sahip. Florya’daki tesislerimiz, alt yapı ve A takımının kullandığı tesisler 
dahil, 4.500 metrekare. Günümüzün gelişen futbol ekonomisi, futbolun gereği, artık tesislerin, 
güncel hale gelmesine büyük bir ihtiyaç gösteriyor. Şu konuyu iftiharla söylüyorum değerli 
Galatasaraylılar, öğünerek söylüyorum. Florya’daki, Kemerburgaz’daki Metin Oktay 
Tesislerimizin tamamı, kulübümüzün öz sermayesi ile yapılmış olan bir tesis olacaktır ve bunun 
öğündüğüm kısmı da şurası. Her Galatasaraylıdan bir tuğla geldi oraya. Anonim bir bina, yani biz 
Metin Oktay Kemerburgaz tesisleri, Galatasarayın yaptığı, Galatasaraylıların yaptığı, futbolun 
gelecek beşiği, ismi böyle anılsın, herkes de bunun böyle yapıldığını bilsin, değerli 
Galatasaraylılar, bu benim önemsediğim, birlikteliğimizin ve beraberliğimizin tek yumruk 
olmanın en önemli faktörüdür. 
Evet. Aydınlatıcı olması için, aydınlatıcı olması için, 17 Mayısta muhteşem zaferimizin, UEFA 
kupasının yıldönümü. Orada bir piknik organize edeceğiz ve bu pikniğe, hep beraber, bütün 
üyelerimi davet ediyorum ve yeni yerleşkemizin, yeni binalarımızı, yeni tesisimizi, orada hep 
beraber görmenizi istiyorum. Hepimiz, iftihar edeceğimiz bir tesis için çalışıyoruz. 
Ve söylediğim gibi, geçen divanda, genel kurulda, her yerde diyorum ya, tekrara düşüyorum 
ama belki herkesi bilgilendirmek açısından, tekrar da iyidir. Futbol takımımız, yeni sezonu, 
Kemerburgaz tesislerinde açacak. Kemerburgaz tesislerimizin, Galatasarayımızın yeni 
yıldızlarının yuvası olacak ve buna değerli Galatasaraylılar, yürekten inanıyorum. 
İki tane konu var. Önemli. Hatırlamıyorum ama herhalde ya 5 inci, ya da 6’ncı defa anlatıyorum 
ama anlatmakta fayda var. En azından dezenformasyonu, en azından bilgi kirliliğinin önüne 
geçmek için büyük ihtiyaç duyduğumu görüyorum. Riva projesi. Riva projesi, 2017 yılında 
yapılan bir sözleşmeyle, Emlak Konutla hasılat paylaşımı projesi olarak yapıldı. Süheyl kardeşim 
de ifade etti. 2019 da iptal edildi. Yeni yönetimle o günkü Merhum Mustafa Cengiz yönetimi de 
evet dedi, biz bütün projeleri iptal edin ama bu proje, ben de olsam aynı kendi ifadesiyle 
söylüyorum. Ben de olsam bu projeyi böyle yapardım dedi ve tekrar ikinci bir anlaşmayla, 2019 
da Riva projesi tekrar başladı. Peki, ne oldu? Riva projesi. Nedir, yani bu Riva’da ne oldu? Bakın 
tekrar söylüyorum. Riva projesi vasıtasıyla bugüne kadar Galatasaray Spor Kulübünün kasasına 
170 milyon dolar girmiştir. Tekrar ediyorum, 170 milyon dolar.  
İnşaat bitmemiştir. Süreç bugün biraz ağır yürümektedir, emlak piyasasının ve Türkiye'nin 
ekonomik koşulları çerçevesinde ağır yürümektedir. Projenin daha %50’si veya 60’ı bitmiş 
vaziyettedir. Haklarımız aynen, geride kalan %40, 50 oranındaki oran için de devam etmektedir. 
Bazen öyle ifadeler kullanılıyor ki, değerli Galatasaraylılar, işte orada 130 tane villamız varmış 
da, şöyleymiş, kaba inşaat halinde. Ben diyorum ki, bu işin, bu işe inanan arkadaşlarımla beraber 
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ve bugün de Galatasaray başkanı olan bir kişiyim, hep söylediğim şeyi bir daha tekrar ediyorum. 
Eğer yaptığımız projelerle, yaptığımız faaliyetlerle bir endişesi olan varsa veyahut da bilgi 
edinmek istiyorsa, 7/24 Aslan Tepedeyim. Kapım da açık. Öyle kapım açık kelimesi, isteyen 
gelsin, gelmesin değil. Gerçekten kapım kapalı değildir. Her önünden geçen beni görür içeride. 
Neden buna ihtiyaç duymuyoruz? Neden kulaktan dolma bazı laflarla, orası öyleydi, burası 
böyleydi. %5’ti, %15’ti diye camiayı yanlış bilgilendiriyoruz. Aranızda değerli arkadaşlarım var, 
beni zaman zaman ziyaret ederler, gündemle ilgili, konuyla ilgili bilgiler alırlar. Neden bu işi 
yöneten, Galatasaray spor kulübü başkanından bilgi almak ihtiyacı hissedilmez.  
Onun için, değerli Galatasaraylılar, divanlara, çünkü bu konular, divanda açık açık konuşuluyor. 
Bu konular genel kurulda açık açık konuşuluyor. Aslında konuyla ilgili bir şey varsa, bunun en 
yüksek seviyede tartışılacağı yer genel kurul. Bundan bir iki hafta evvel bir genel kurul geçirdik. 
Bu sorunlar yeni mi zuhur etti? Diğer bahsettiğim konu, Büyükçekmece projesi, değerli 
Galatasaraylılar, Büyükçekmece’de belediye ile yapılan bir anlaşma çerçevesinde, 106 
dönümlük bir arazimiz var. Daha önce de bahsetmiştim. Bu 106 dönümlük arazi için, ilk defa bu 
yönetim döneminde biz ilgili belediyeye müracaat ettik. Sevgili Hasan Akgün’e teşekkür 
ediyorum. Bu araziyi Galatasaraya kazandırdığı için. Yalnız arazinin bir plan tadiline ihtiyacı var. 
Orada bir tesis yapabilmek ve orada konuşlanabilmek için. Çünkü, arazinin tamamı, göl var 
altında, su toplama havzasında kalıyor. Onun için bir plan yapılması lazım. Anlattım size. En sık 
şekilde, takip ettiğim projelerden bir tanesi. İnşaat işinde olanlar, inşaatı bilenler, plan tadili 
yapmanın ne kadar zor, ne kadar müşkül bir iş olduğunu bilirler. Yılmadan takip ediyorum, çünkü 
bu Galatasarayın malı, Galatasarayın burada bir şeyler yapabilmesi için, mutlaka ve mutlaka bu 
plan tadilinin yapılması lazım. Aynı şekilde stadımızın yanında bulunan 60 dönüm için de geçerli. 
Plan yapmak zorundasınız. Şimdi buradan sorulduğu zaman, onu ne yaptınız? Ya şu çok mu zor? 
Şu çok mu zor? Hiç kimse ile dargın değilim, kapım açık. Bilgi isteyen, yapılan projelerden detay 
isteyen, lütfen ofisimize gelsin, orası Galatasarayın yuvası, tartışalım. Değerli fikirlerinden de 
istifade edelim. 
Değerli hazirun, Galatasarayımızın rekabet ettiği her branşta, en iyisi olması hedefinden bir adım 
bile geri atmadan, çalışmalarımızı planladık. Geçtiğimiz 2 seneye yakın dönemde de bu konuda 
önemli adımlar attığımızı düşünüyorum. Futbol takımımız, Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün bize 
emanet ettiği cumhuriyetin 100 üncü yılında şampiyonluğu kazandı ve hepimizi gururlandırdı. 
Bir zamanlar hasret kaldığımız şampiyonlar ligi müziği, stadımızın Ali Sami Yen’de yeniden 
çalmaya başladı. Geçtiğimiz ay ise, 100 üncü yılın süper kupasını kazanarak, bu başarıyı da 
perçinledik. Önümüzdeki dönem, hedefimiz, Türkiye'deki başarı alışkanlığımızı yine aynı şekilde 
Avrupa'da da devam ettirmek olacaktır. Galatasaray rekabet ettiği her branşta, en güçlü halde 
sahaya çıkmalı değerli arkadaşlar, bunun yanında amatör şubelerimizde hedeflerimiz, yetiştirici 
kulüp hüviyetimizi koruyarak, tekrar ediyorum, amatör şubelerimizde hedefimiz, yetiştirici 
kulüp hüviyetimizi koruyarak, Galatasaray’ımızı uluslararası arenada başarıyla temsil etmek 
oldu. Tüm bunları, doğru bir planlama ve bütçe ile yapmaya gayret ettik. Süper ligin 
kurulmasından sonra, üzerinden sadece 3 yıl geçen kadın futbolda geçen sene playoffta 
kaybettiğimiz şampiyonluğu bu sene kazandık. Daha kuvvetli bir alkış istiyorum, bayanlarımız 
için daha kuvvetli bir alkış istiyorum. 
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Kadın basketbol takımımız, geçen sene Avrupa'da final oynadı, bu sene de yarı final oynadı. 
Kadın ve erkek voleybol takımlarımız bu sene ülkemizi yurt dışında temsil etme hedefine ulaştı. 
Sutopunda erkek takımımızla geçen sene finalde kaybettiğimiz şampiyonluğu bu sene kazandık, 
aslanlar kazandı bu sene lütfen onlara da buradan bir alkış gönderelim.  
Bunun yanında geçtiğimiz günlerde Avrupa kupasını kazanan takımımız da bizi gururlandırdı. Bu 
kupa Türkiye'nin erkeklerde kazanılan ilk Avrupa kupası olması açısından da çok önemlidir. 
Galatasaray ilklerin takımı olduğunu burada da göstermiştir. Ayrıca kadın takımımız da 
şampiyonluğa doğru yürüyor değerli Galatasaraylılar, yüzmede geçen sene şampiyonluk 
kupasını alarak, 7 yıldır süren hasrete de son verdik. Yelken, yüzme ve judoda sporcularımız Paris 
olimpiyat oyunlarına katılmak için çalışmalarını aralıksız sürdürüyorlar. Judoda Türkiye ve 
Avrupa'da bir sürü şampiyonluk kazandık geçen sene. Kürek şubemizde, büyükler ve gençlerde, 
Türkiye şampiyonluğuna ulaşmak için arkadaşlarımız çalışmalarına şu anda devam ediyorlar. E-
sporda Türkiye Futbol Federasyonunun düzenlediği ilk e-süper lig ve e-Türkiye kupası 
şampiyonluğunu kazandık. Kadınlarda 2 kez, kadınlarda ikinci kez, Avrupa şampiyonluğunu 
kazandık. Bu başarılarımızı her branşta sürdürülebilir hale getirmek, önümüzdeki döneme dair 
önemli hedeflerimizden birisi olacaktır. 
Ülkemizin yaşadığı deprem felaketinde de en hızlı şekilde aksiyon aldık. Kulübümüz, depremin 
ilk gününden itibaren bölgeye yardım için çalıştı. O günden bugüne bölgenin her ihtiyacında, 
konteynerlerle, kalıcı konutlarla onların yanında olmaya çalıştık. Ben bu çalışmalardan büyük bir 
gurur ve mutluluk duyuyorum. Galatasarayın sadece sportif başarılarla değil, bir sivil toplum 
kuruluşu olarak da en başarılı bir şekilde, liderlik ettiğini de herkese gösterdik ve bundan sonra 
da böyle devam edecek.  
Değerli Galatasaraylılar, bu çalışmalara destek veren tüm Galatasaraylılara teşekkürlerimi 
gönderiyorum. Hakikaten büyük bir çalışma ürünüydü, deprem bölgesindeki faaliyetlerimiz, 
oradaki arkadaşlarıma, taraftarlarıma, orada bu işe emek veren herkese tekrar tekrar teşekkür 
etmek gerekiyor.  
Değerli hazirun, değerli Galatasaraylılar, göreve geldiğimiz ilk gün, size verdiğimiz sözlerin 
yanında, sizden bir ricada bulunmuştum. O da yapıcı eleştirinizle, uyarılarınızla, doğru 
yaptığımızda verdiğiniz desteklere bizim yanımızda olmanız, camia içinde, bir sevgi ortamını 
birlikte yaratalım dedim. Defalarca da söyledim bunu. Geçtiğimiz bu 2 yıllık süre içinde, hep 
birlikte bu sevgi ortamının ilk adımlarını, attığımızı düşünüyorum. Değerli hazirun, şunun 
farkında mısınız, 2 senedir camiamızda, liseli, lisesiz, atkılı, kravatlı, böyle bir tartışma duydunuz 
mu hiç? Bu dönemde taraftarımızın dediği gibi, yönetim, futbolcu, taraftar, bir bütün olmuştur. 
Bunu daha ileriye götürmek, gerçekleştirmek istediğimiz projeler yanında en önemli hedefimdir. 
Değerli hazirun, Galatasaray spor kulübü bir aydınlatma geleneğinin ürünüdür. Bizim 
kültürümüzde çok daha iyiye ulaştırmak için eleştirmek vardır, her zaman da olacak. Ama önemli 
bir konu var. Ki bunu ifade etmek istiyorum. Bizleri eleştirebilirsiniz. Birtakım yapıcı tenkitlerle 
karşımıza gelebilirsiniz. Elbette ki hatalar yapmışızdır. Nitekim, iş yapan insan hata da yapar. Ben 
Galatasaray için her konuyu, her üyemizle konuşmaya, varsa daha doğrusunu bulmaya hazırım. 
Demin de ifade ettim, tekrar ifade etmekte fayda görüyorum. Kapım açık. Amma, ama değerli 
Galatasaraylılar, genel kurul iradesiyle ilerlediğimiz, süreci devam eden bir projede, seçim için 
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divana gelip, imzalarını teslim ederken, basın mensuplarının karşısına çıkıp, biraz önce de ifade 
etti Süheyl kardeşim, başkan bu araziyi peşkeş çekiyor diyemez. Her şeyi söyleyebilirsiniz bize, 
kimse bize peşkeş çekiyorsun diyemez.  
Bir takım yalan ve iftiralarla, kulaktan dolma bilgilerle, araştırmadan, soruşturmadan, en 
önemlisi de sormadan, Galatasaray camiasını yanlış yönlendirmeye kimsenin hakkı yoktur. 
Sadece benim değil değerli Galatasaraylılar, burada birlikte görev yaptığımız pırıl pırıl insanların 
üstüne çamur atmaya kimse cüret edemez. Genel kurul iradesinin karşısında durup, anlamsız 
bir kibirle, ben bu projeyi yaptırmam diyemezsiniz. Başka kurumlardaki kavga ve fitne kültürünü, 
550 yıllık değerleri olan bu camiaya sokmayı deneyemezsiniz.  
Değerli hazirun, arkadaşlarımla birlikte bize emanet ettiğiniz bu onurlu görevi, en iyi şekilde 
yerine getirmeye çalıştık. Galatasarayımızın değerlerini, birlik ve beraberliğini, her şeyin önüne 
koyduk. Bize bu yolda ilerleyen bize verdiğiniz destek için, defalarca teşekkür ettim ama, bu 
sefer en büyük teşekkürü tekrar sizlere bu süreçte bize verdiğiniz destek için teşekkür ediyorum. 
Eğer, eğer değerli kardeşlerim, yeniden seçilirsem, başardıklarımızın daha fazlasını, daha iyisini 
yapmak için arkadaşlarımla birlikte hiç durmadan çalışacağımın sözünü sizlere buradan, bu 
kutsal mekândan vermek istiyorum. Asıl olan Galatasaraydır, yürüyelim arkadaşlar, hep 
beraber, hepinize sevgi ve saygılarımı sunuyorum. 
Değerli hazirun, 25 Mayıstan sonraki dönemde sizlere hizmet etmek için yola çıkmayı 
düşündüğümüz, Yönetim Kurulu ve diğer kurul arkadaşlarımızı da takdim etmek istiyorum. 
Yönetim Kurulu üyelerimiz; Metin Öztürk, Niyazi Yelkencioğlu, Bora Bahçetepe, Sedat 
Artukoğlu, evet, değerli kardeşim, sağ kolum, Eray Yazgan, sevgili Can Natan, Ozan Bingöl 
Yurtsever ve gerçekten beraber çalıştığımdan çok memnun olduğum, değerli kardeşim Mehmet 
Cibara. Enerjisine hayran olduğum, sevgili Timur, Timur Kuban. Şimdi bana deseler ki, 
Galatasaray camiasında illa ki, sevdiklerimiz vardır, az sevdiklerimiz vardır, sevmediklerimiz de 
vardır. Ama bir kişi var ki, bu camiada onu sevmeyen yok. Sevgili Çekya İş Konseyi Başkanım Ali 
Yüce. Evet, demin kadın futbol takımını alkışladık, mimarı da burada, sevgili Emir Aral. Arı kadar 
çalışkan, sevgili kardeşim Lara Yılmaz, her zaman Galatasarayın yanında hissedilen, her 
problemde, her sorunda, Galatasaraya büyük destek veren, sevgili kardeşim İbrahim Hatipoğlu 
ve bitmez, tükenmez enerjisiyle, bitmez, tükenmez enerjisiyle, her zaman Galatasarayın bir 
askeri olarak hizmet vermiş ve eminim ki uzun yıllar da hizmet vermeye, Galatasaray camiasına 
devam edecek kardeşim Fatih Demircan ve bu sene Yönetim Kurulumuza yeni girdi, sevgili Ece 
Bora. 
Evet, Denetim Kurulunu şu şekilde teşkil ettik. Hızlıca okuyorum, arkadaşlarım. Siz, efendim. 
Seni kırmam Eray biliyorsun.  
Evet Denetim Kurulu üyelerimiz, Ömer Çirkin, Hür Engin, Günay Demir, Merve Deniz Örkem, 
Hasan Can Külahçıoğlu, Fabrizio Casseretto, Çağaday Aras Uçgun. 
Okuduğum isimler tamamen sicil numarasına göre ifade edilmektedir. Bunun bilinmesinde 
fayda var.  
Sicil Kurulumuz; Mehmet Çağatay Altınlı, Hayri Gürkan Eliçin, Okan Güngör, Utku Çağatay Aksoy, 
Berat Uygur, Yakup Peker, Mehmet Selim Yavuz, Burçin Aslan, Osman Emre Yıldızeli.  
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Disiplin kurulumuzu davet ediyorum. Sayın Hakkı Akil, Mehmet Can Baydarol, Muharrem Remzi 
Tan, Hasan Mehmet Tirali, Mustafa İbrahim Ziyal, Nuri Boray Ebussuutoğlu, Sencer Seren, Aydın 
Önder, Ahmet Murat Canaydın, Mustafa Kaya Özgül, Günran Çalın ve Ali Baran Öztürk. 
Geliyorum, geliyorum, değerli hazirun, fotoğraf çekimine, huzurunuzdan bir ayrılıyorum, hemen 
geleceğim. (Fotoğraf çekimi yapıldı.)  
Değerli hazirun, özellikle yaptığımız projelerle ilgili sizlere bilgiler aktardım, her seferinde 
söylediğim gibi de şunu söylüyorum. Bize verdiğiniz destek çok kıymetli, bu sayede, camiamızın 
içinde, dargınlıklar, küskünlükler olmasın. Bu sayede Galatasarayı sürdürülebilir bir finansman 
yapısı, sürdürülebilir bir başarı çizgisinin üzerine getirelim diye, arkadaşlarımla beraber 2 
seneden beri çalışıyoruz. Eğer lütfederseniz, ömrümüzün sonuna kadar Galatasaray için 
çalışmaya, ben ve arkadaşlarım hazır, hepinize teşekkür ediyorum ve bütün desteklerinize 
teşekkür ediyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Başkan adayımız Sayın Dursun Aydın Özbek, 52 dakikalık sunumunu bitirdi. Değerli hazirun, bir 
mayıs ayındayız, malum mayıslar bizimdir. Ortada bir kupa varsa, Galatasaray onun talibi değil, 
sahibidir, diyerek Mayıs ayı Divan Kurulumuzun, Mayıs ayı oturumunu kapatıyorum. Hoşça 
kalınız.  
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Sonay Kale (9001) 
Başkan Yardımcısı 

Yalçın Kaya (6904) 
Başkan Yardımcısı 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Z. Nilüfer Sanvar (7167) 
Yazman 

Ali Tüzmen (8377) 
Yazman 

 
 
 


